
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. december 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 447 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 447:  

”I ϮϬϭ4 blev der afsat eŶ del økoŶoŵi til plaŶeŶ ”Jo før jo bedre”, der skulle sikre eŶ 

hurtigere diagnosticering af kræft. Vil ministeren redegøre for, hvordan regionerne 

har levet op til aftalen, samt sende tal for, hvor hurtig man er til at diagnosticere de 

forskellige kræfttyper fordelt på regioner, siden pengene blev fordelt til regionerne? ” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for besvarelsen af spørgsmå-

let skal indhente bidrag. Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt primo februar.  
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